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IPTC CHICAGO  
Česká liška přepisuje světové dějiny!  

Neuvěřitelný úspěch ve 

světových dějinách se povedl 

české reprezentaci na 

nejvyšším stupni volby 

reprezentanta komunity! 

Český lišák RITCHI trhnul hned 

několik rekordů! 

O tom, že se bude tato 

akce konat jsme informovali 

v minulém čísle. Předcházely 

tomu vydatné přípravy               

a dokonce se 

kvůli tomu 

v únoru 

uskutečnila      

i jedinečná benefiční akce 

„One Fox Show“. Krátce si to 

ale pro jistotu shrňme: Ritchi – 

zvolený český  Mr. Puppy 2018 

následně  reprezentoval 

českou komunitu v Belgii, kde 

byl zvolen jako 1. Runner up 

Mr. Puppy EU – tedy řekněme 

zástupce úřadujícího držitele 

titulu, kterým se stal Buumi 

(GB). Už tohle byl neuvěřitelný 

úspěch, který se ještě nikdy 

nikomu předtím z české 

komunity nepovedl. Letos byl 

Ritchi dokonce požádán, aby 

v březnu moderoval letošní 

volbu. Takže další signál o tom, 

že česká komunita je vysoce 

ceněná v našem evropském 

regionu. Již předtím Ritchi 

vyslovil přání, že by se chtěl 

zúčastnit toho nejvyššího 

stupně v této volbě na světě, 

a to účast na IPTC, tedy 

International Puppy and 

Trainer Contest, která se 

konala v americkém Chicagu. 

Už samotná akceptace 

přihlášky je pro každého 

obrovský úspěch! Nemůže se 

totiž zúčastnit každý.   Aby se 

Ritchi vůbec mohl vydat na 

tuto 

náročnou 

misi, bylo 

třeba jej 

podpořit. No a kvůli tomu 

vznikla benefiční akce One 

Fox Show, o které jsme 

podrobně psali v minulém 

čísle. Díky této unikátní akci 

nejen, že se podařilo  vybrat 

potřebnou částku na  nutné 

výdaje na cestu, ubytování     

a reprezentaci, ale současně 

Ritchi dostal obrovskou 

podporu nejen od psí nebo 

zvířecí komunity, ale i od celé 

české (a slovenské) BDSM 

scény.  Už jen samotný fakt, že 

bude reprezentovat Českou 

republiku na tak prestižní volbě 

jsme všichni jednohlasně 

považovali za neuvěřitelný 

úspěch. No a i toto očekávání 

všech nakonec Ritchi 

překonal!  

No ale postupně. Tak již 

víme, že Ritchi měl za sebou 

nějaké zkušenosti na domácí    

i zahraniční scéně.   Už víme, že 

měl Ritchi podporu komunity  

a podařilo se ho podpořit            

i finančně. V okamžiku, kdy se 

na konci One Fox Show 

dozvěděl, že se to povedlo      

a že opravdu jede naší 

komunitu reprezentovat do 

Ameriky se mu podlomila  

kolena. A to seděl! No jenže 

tím ta práce ale začala na 

plné obrátky. Připravit si 

vystoupení, nacvičit si jej, 

nastudovat si své 

protikandidáty, vybrat  

dostatečné množství 

vhodných outfitů,  sehnat 

letenky, ubytování, zabalit…, 

ČÍSLO 7 / OBČASNÍK / ZDARMA / OD ZVÍŘAT PRO ZVÍŘATA 

ZVÍŘECÍ  ZPRAVODAJ 

OBSAH TOHOTO 
VYDÁNÍ: 

 IPTC Chicago – 

jak proběhla 

výprava za 

Velkou louži? 

 12-té výročí JSEM-

PES – pravidelná 

akce na oslavu 

výročí založení 

jedinečného 

webu 

 TIPY na akce 
SLÁVA VÍTĚZŮM,  

ČEST PORAŽENÝM. 



 

 

Č Í S L O  7  /  O B Č A S N Í K  /  Z D A R M A  /  O D  Z V Í Ř A T  P R O  Z V Í Ř A T A  

 

k tomu komunikace se 

zahraničím. No zkrátka bylo 

toho opravdu dost. Na cestu 

se vydal spolu se svým 

páníčkem Igym a ještě jedním 

individuem, tedy vlastně 

koněm, na jméno si teď 

nevzpomenu    . 

Nastal „Den D“. Cesta na 

letiště, odbavení zavazadel, 

odbavení „delegace“. 

Nezapomenout o všem ihned 

informovat Tabron, která si 

připravila další díl oblíbeného 

„Velrybího zpravodaje“ na 

www.jsem-pes.cz,  neboť celá 

komunita dychtivě očekávala 

všechny novinky z cesty.            

A právem. Rychlá snídaně na 

letišti – poslední „pořádné“ 

české jídlo před úplným 

strádáním v Americe – párky 

s chlebem. Přestup v Londýně, 

rychlá anglická snídaně na 

tamním letišti, prostě když už 

jste v Anglii, jejich originální 

snídaně nemůže chybět.           

A dlooooouhá cesta za 

Velkou louži. Po cestě se 

letecký personál opravdu 

staral a tak delegace ani zde 

hlady nestrádala. Přistání 

v Chicagu, dostat se na hotel. 

I časový posun samozřejmě 

dělal své. Ihned po ubytování 

se k naší české výpravě 

připojil…. no hádejte kdo – 

ano, Buumi, tedy celá 

anglická výprava. Ten Buumi, 

kterému dělal Ritchi zástupce 

v Evropské volbě, zde nyní stál 

po jeho boku opět jako 

rovnocenný soupeř. Shledání 

to bylo ovšem velmi radostné 

a přátelské. No a nebyl 

rozhodně sám. Účast na této 

světové volbě byla doslova 

z celého světa.  Dorazila 

výprava až z daleké Austrálie 

a také z několika míst z USA. 

Po jednom dni mírné 

aklimatizace a pravého 

amerického žrádla přišla na 

řadu už první část samotné 

volby.  Časový posun byl pro 

nás mírně nevýhodný, jelikož 

posun oproti České republice 

byl o 7 hodin zpět, tedy 

program se začal odehrávat 

v době, kdy u nás běžně lidé   

(i zvířata) již spí a defacto pro 

nás to bylo náročnější                  

o navyklý životní rytmus. Hned 

v pátek bylo malé představení 

kandidátů publiku, kdy si 

každý kandidát vylosoval 

náhodnou otázku, na kterou 

měl bez přípravy odpovědět. 

Druhý den proběhly tradiční 

pohovory s porotou, které byly 

tradičně neveřejné. Vzápětí 

následovala  první disciplína,  

a to tzv. „výstava“. Zde 

páníčci předváděli své pejsky 

a k tomu měli vyhrazen 

v jednom místním nevelkém 

klubu prostor, kde měli za úkol 

předvést přesně definovanou 

sestavu, k tomu měli ještě 

vylosované dva náhodné 

povely a pak i nacvičený 

povel. Po jejich splnění si pak 

porotci  pozorně prohlédli 

každého kandidáta. Zajímavé 

bylo, že, oproti jiným 

kandidátům, na Ritchiho se 

přišli podívat skoro všichni. 

Porotců bylo opravdu hodně 

a všichni se po celou dobu 

volby tvářili velice přísně, 

vůbec se nedalo odhadnout, 

co si o kterém kandidátovi 

myslí a jak hodnotili.  Po této 

části  následovala krátká 

pauza a všichni se z klubu 

přesunuli do budovy o kousek 

vedle, kde se odehrával 

zbytek programu. Divadelní 

stage byla připravena                 

a následovala dvě závěrečná 

kola, a to vlastní proslov 

jednotlivých kandidátů               

a volná disciplína. To 

probíhalo střídavě, aby 

program pěkně utíkal. Vše 

uváděl opravdu výborný 

moderátor, kterému jsem 

rozuměl dokonce i já. 

Respektive jsem rozuměl tomu, 

co říká, ale beztak jsem věděl 

úplný prd, protože anglicky 

moc neumím . Ještě předtím 

v předsálí  měl každý kandidát 

za úkol připravit aukční košík. 

Ritchi vsadil na pravou českou 

kvalitu a tak se tam, mimo jiné, 

objevila lahev Black Foxu, 

brambůrky, čokolády, pravý 

český včelí med, sušenky 

apod. Každý košík měl pak 

jakousi startovní cenu                   

a následně tam bylo 

uvedeno, kolik je minimální 

částka příhozu. Jen tak mezi 

námi, poctivě jsme stáli u těch 

košíků a každému jsme říkali, 

že je to opravdu echt, tedy 

Czech made kvalita. U toho 

Ritchi samozřejmě nebyl, ten 

měl jiné starosti. Výtěžek ze 

všech aukčních košíků byl 

následně věnován na 

cestovní fond pro držitele 

titulu. 

Ritchi měl číslo 4 a tak 

vystoupil se svým páníčkem 

Igym s naprosto nádherným 

číslem. O něco pozděij měl 
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svůj proslov. Na konci 

nezapomenul poděkovat           

i české komunitě v češtině, 

neboť si plně uvědomoval, že 

jej řada z vás sleduje v přímém 

přenosu (technická kvalita 

přenosu byla prý ale poněkud 

slabá). Musím říct, že po jeho 

proslovu mu doslova tleskal 

celý sál, sklidil opravdu 

obrovské ovace. 

Pauza na vyhodnocení       

a následovalo vyhlášení. 

Nejprve byl vyhlášen 

International Handler, poté     

1. Runner up. A pak to přišlo! 

Všichni jsme samozřejmě tajně 

doufali, že by to bylo skvělé, 

kdyby se to Ritchimu povedlo. 

No ale konkurence byla 

obrovská a přijela z celého 

světa. Od založení této volby 

v roce 2001 tento titul NIKDY 

neopustil území amerického 

kontinentu. Šance, že by se to 

stalo právě teď a zrovna do 

našich končin... – no buďme 

realisté, na to jsme si  skoro 

netroufali ani pomyslet. A pak 

najednou  zaznělo  „titul putuje 

do České republiky – Ritchi!“.  

Ihned poté se sál rozduněl 

obrovským pokřikem                    

a potleskem, přihlížející tleskali 

i ve stoje. A to i ti, kdo původně 

fandili někomu jinému. 

Neuvěřitelný úspěch, který se 

dá přirovnat snad jen výhře na 

Olympiádě! Ačkoliv vyhlášení 

proběhlo pro nás velmi pozdě 

v noci, víme, že řada z vás 

sledovala přenos i v tuto 

dobu. Já osobně jsem měl 

obrovskou radost a nemohl 

jsem tomu ani uvěřit. Prostě 

paráda. 

Ritchimu však tím ovšem 

nezačala hned zábava, přeci 

jenom získání titulu sebou nese 

i řadu povinností a práce. 

Mohu vás ubezpečit, že po 

celou dobu jej nesmírně těšila 

vaše podpora, když jste mu 

různě psali. 

 Druhý den tedy proběhla 

pozdní snídaně, kde se 

samozřejmě ještě gratulovalo, 

ale současně se i již pracovalo. 

Bylo potřeba domlouvat celou 

řadu organizačních věcí. 

Následoval výlet do tamního 

krásného muzea kožeňáků      

a návštěva místního fetish 

obchodu. Naše výprava si pak 

druhý den před odletem 

vyčlenila trochu času na 

krátký výlet do města.  No         

a pak rychle na letiště                  

a dloooouhá cesta domu. 

Tentokrát s přestupem 

v Madridu. No ale to zdaleka 

není všechno. 

Po přistání v Praze se pak 

ještě povedla jedna další 

vyjímečná věc. Zorganizovali 

jste přivítání. O tom Ritchi 

samozřejmě tušil, ono totiž 

nejde mu samozřejmě zatajit 

něco, co se probírá všude. 

Uklidňován byl tím, že přece 

ve všední den nemá nikdo čas 

jezdit na letiště v pracovní 

době. Také se k nám 

samozřejmě dostala 

informace, že prezident 

republiky hodlá nechat na 

počest tak významné události 

pro Českou republiku vyvěsit 

státní vlajky a označit tento 

den jako státní svátek. No 

škoda, že na Hradě prý místo 

vlajky našli jen nějaké červené 

trenýrky a rozkaz na vyhlášení 

výjimečného dne se prý 

z neznámých důvodů zatoulal 

do nějaké skartovačky či co   

  . 

 Šok nastal v okamžiku, kdy 

jsme po celní kontrole vešli do 

příletové haly. Hned                     

u východu čekala asi 

dvacetičlenná skupinka psů   

a lidí, okolo pobíhali někteří 

další  s telefony a točili 

příchod. Celá skupinka byla 

označkována hawajskými 

náhrdelníky. Kolem stojící          

a procházející lidé se při 

příchodu naší celebrity otáčeli 

a koukali, co se to tam děje, 

někteří si připravovali                     

i památníčky na podpis – 

doufali, že bude 

autogramiáda . Uvítání bylo 

velmi zdařené, no skoro to 

vypadalo, jako když přijeli naši 

hokejisté z Nagana .  

Jeden den volna na 

aklimatizaci a ve čtvrtek se 

nám podařilo, zcela 

vyjímečně při tak mimořádné 

události, obsadit kus prostoru 

v našem oblíbeném klubu 

Kotelna, a  to i navzdory tomu, 

že tam probíhala ještě další 

plánovaná akce. Podařilo se 

nám tedy pro přítomné krátce 

shrnout průběh celé výpravy 

do Ameriky a odprezentovat 

pár videí a fotografií. 

Připraveno bylo i pohoštění      

a slavnostní přípitek. Ti z vás,  

kteří se nemohli této události 

zúčastnit však nemusí být 

smutní, budete mít šanci hned 

na dvou brzkých akcích – na 

Výročí  Jsem-pes  22. dubna 

2023 a také následně na 
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Prague Animal Weekend    

(16.-18.6.2023).  

Co říci závěrem: je to 

neskutečná pocta pro celou 

komunitu, že se Ritchimu 

podařilo  získat titul. Poprvé 

v dějinách tak opustil 

americký kontinent a po 

následující rok bude mít 

domov tady – v České 

republice.  

A nejen to, Ritchi zjevně na 

všechny přítomné zapůsobil 

tak hodně, že všichni porotci             

i kandidáti se sem chtějí přijet 

podívat. A mám takový pocit, 

že až zjistí, jak skvělé to tu 

máme, nebudou chtít odjet 

pryč . 

Ritchimu tedy patří 

obrovská gratulace                       

a samozřejmě poděkování 

patří i celé komunitě za jeho 

podporu.  Osobně mu přeji, 

aby  si svůj zasloužený úspěch 

příjemně užil a vím, že mu nyní 

nastává i řada práce.                  

A myslím, že je skvělé vědět, že 

na to není sám a že má okolo 

sebe celou řadu lidí (zvířat), 

kteří mu rádi se vším pomůžou. 

Úplně na konec bych dodal 

asi jedno přání za nás všechny: 

Ritchi – sice nemůžeš změnit 

celý svět, ale řekni a ukaž 

celému světu, jak skvělou 

komunitu tady máme . 

No a až tady přistanou 

nějací ti marťani, bude to on, 

kdo je bude muset po boku 

amerického prezidenta vítat  

a vysvětlit jim, že se mají 

věnovat puppy play, 

abychom mohli zřídit nějaký 

nový Intergalaktický titul, který 

by mohl také získat   .  

 

 

 

12-TÉ VÝROČÍ JSEM-PES 
22. dubna 2023, Praha    

Neuvěřitelné již dvanácté 

výročí jedinečných stránek 

jsem-pes.cz se uskuteční již 

tuto sobotu 22. dubna 2023. 

Akce je tentokráte 

naplánována do Prahy, a to 

z jednoduchého důvodu           

– v Brně náš oblíbený klub má 

bohužel zavřeno a nepodařilo 

se najít jiné vhodné prostory. 

Takže akce se odehraje 

v klubu Heaven, tento otevírá 

ve 20:00 hodin. A POZOR! Kdo 

stihne přijít do 21:00 hodin, má 

vstup zdarma! V klubu si 

můžete zatančit, popovídat si 

s ostatními i si různě 

zadovádět. Před půlnocí 

organizátoři slibují i přípitek        

a dort! Takže program je 

opravdu nabitý a navíc se 

akce koná chvíli po 

zahraničních akcích 

Darklands a IPTC, takže 

budete mít možnost spatřit 

naší celebritu a celé výpravné 

týmy, se všemi můžete 

poklábosit o jejich zážitcích. 

Připravena je i hudba                   

a dokonce moderátorka 

Shaky (1. runner-up CZ 2023). 

 No a já se na vás také 

budu těšit a můžeme pokecat 

třeba i o tomto zpravodaji  

Před samotnou akcí je ještě 

Lištičkou pořádán piknik, 

takže kdo bude mít 

odpoledne volné, může se 

přijít podívat do pražských 

Riegrových sadů, kde si 

můžete dát něco dobrého, 

popovídat si a třeba se pak 

společně přesunout do klubu. 

Piknik je vhodný pro tvory už 

od 15+ let! Takže program je 

připraven, stačí jen přijít!  

Více informací o obou 

akcích najdete v kalendáři na 

www.jsem-pes.cz. 
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TIPY 
Co je dalšího ve výhledu?    

 

PAW – Prague Animal Weekend: nástupce akce Zvířátka s.r.o., rozprostřená na 3 dny! 

Praha, termín 16.06.2023 – 18.06.2023.  

 

Aby se česká (i slovenská) zvířátka mohla dostatečně vybouřit, došlo ke spojení tří konceptů do jednoho. 

Je připraveno hned několik programů! Blíže se jim budeme věnovat v dalším čísle, už teď ale máte 

informace v kalendáři na www.jsem-pes.cz, kde budou i pravidelně aktualizované. 

V pátek 16.06.2023 se koná již první část. Posezení, pokec, hraní her, vzájemné poznávání. Program bude 

vhodný i pro osoby 15+ a pro všechny nováčky – těm se budeme maximálně věnovat především. 

Pomůžeme vám se seznámit s ostatními a třeba si všichni najdete další nové kamarády.  

Sobota 17.06.2023 začne Lištičtiným PET piknikem. Je to venkovní akce, opět vhodná i pro osoby 15+        

a samozřejmě i nováčky. Jídlo, soutěže, odpočívání… - to a mnohem víc slibuje toto skvělé odpoledne. 

Sobota 17.06.2023 – večer v klubu Kotelna (akce 18+) – večerní program včetně rautu, zvláštní program 

pro nováčky, diskuzní panel o reprezentaci v Chicagu, soutěže, hraní, odpočinková zóna… a mnohem více. 

V plánu je i bazárek pro vás, kdo něco sháníte nebo byste rádi naopak něco poslali dál  

Neděle 18.06.2023 – rozloučení s akcí (bude ještě upřesněno). 

Celá akce bude mít i vlastní měnu, kterou budete moci různě získávat, směňovat a také jí utrácet, pokud 

budete chtít. 

Na akci je vhodné se předem registrovat (kvůli jídlu apod.), proto neváhejte, včasná registrace je levnější. 

Podrobné ceny (a také co které vstupné zahrnuje) a více aktuálních informací v kalendáři na          

www.jsem-pes.cz. 
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Zvířecí zpravodaj – nezávislý občasník pro PET play komunitu, ZDARMA 


